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Protokół z XXX sesji Rady Gminy w Mircu 

w dniu 27 lutego 2013 roku. 

 
Porządek obrad sesji: 

 
1. Otwarcie sesji Rady Gminy. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.  

4. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Interpelacje i zapytania sołtysów. 

7. Informacja Wójta Gminy o realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w 2012 roku. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Mirzec w 2013 roku”,  

b) zasad i trybu korzystania z kompleksu boisk sportowych „Moje Boisko Orlik 2012” w 

Mircu, 

c) zmian w budżecie Gminy Mirzec na 2013 rok, 

d) zmiany uchwały Nr XXVIII/165/2012 Rady Gminy w Mircu z dnia  

27.12.2012 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mirzec  

na lata 2013 – 2020, 

e) wprowadzenia zmian do uchwały Nr XXVIII/168/2012 Rady Gminy w Mircu  

z dnia 27.12.2012 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w 2013 roku. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

10. Wolne wnioski i oświadczenia.  

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Ustalenie terminu następnej sesji. 

13. Zakończenie obrad. 

  

                       

 Ad. 1. Otwarcie sesji Rady Gminy. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy – Mirosław Seweryn otworzył o godzinie 12
00 

posiedzenie XXX  

sesji Rady Gminy w Mircu.  

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na sesję radnych oraz gości biorących udział w 

sesji: panie i panów Sołtysów z poszczególnych sołectw Gminy Mirzec, panie redaktor z lokalnych i 

regionalnych mediów, pana Wójta wraz z Panią Sekretarz, panią Skarbnik i pracownikami Urzędu 

Gminy oraz wszystkie inne osoby biorące udział w sesji. 

Lista obecności radnych oraz lista zaproszonych na sesję gości stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.    

Przewodniczący stwierdził, że w sesji, na podstawie listy obecności, uczestniczy 14 radnych. 

Wobec tego Rada może obradować i podejmować prawomocne decyzje.  

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował Radnego Jana Myszkę. Rada Gminy 

nie wniosła sprzeciwu w sprawie powołania sekretarza obrad.  

 

 Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

 

Przewodniczący poinformował, że proponowany porządek obrad został przekazany w  

zaproszeniu na sesję wraz z materiałami. P-cy Rady Gminy zapytał, czy do przedstawionego porządku 
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obrad wnoszą państwo ewentualne propozycje bądź wnioski. Nie widzę. Rada Gminy proponowany 

porządek obrad sesji przyjęła bez wprowadzania zmian. 

 Głos, w kwestii formalnej, zabrał radny Jan Raczyński, który w imieniu swoim oraz rady 

poprosił aby sprawozdania z działalności pana Wójta, jak i Przewodniczącego Rady, były treściwe, 

krótkie i zwięzłe, same konkrety. Jeżeli ktoś z radnych będzie chciał dopytać na dany temat wtedy 

dopyta. Bardzo proszę o krótkie, zwięzłe informacje na ten temat. Dziękuję bardzo.   

 P-cy Rady: Wysoka Rado, ponieważ jest to wniosek formalny ja rozumiem ma dotyczyć 

również przyszłych sesji zatem poddam go pod głosowanie. Kto z Wysokiej Rady jest za tym aby 

zarówno informacja P-cego Rady o działaniach między sesjami jak i sprawozdanie z działalności 

Wójta za okres między sesjami, było prezentowane w ten sposób, że będzie informacja na temat 

miejsca spotkania i przedmiotu spotkania i jeżeli będzie potrzeba dopytać o konkretne spotkanie to 

każdy z Państwa będzie miał takie prawo. Kto jest za przyjęciem tego wniosku, proszę o podniesienie 

ręki.  

Głosowanie: 

- za – 14 głosów 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – nie było 

  

 Stwierdzam, że wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

  Ad. 3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.  

 
 Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn poinformował, że w okresie od ostatniej sesji 

Rady Gminy w Mircu odbytej 30 stycznia 2013r. do dnia sesji uczestniczył wspólnie z radnymi Rady 

Gminy w Mircu w następujących spotkaniach i posiedzeniach. 

 W dniu 31 stycznia Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn uczestniczył w sesji Rady 

Powiatu w Starachowicach. 

 W tym samym dniu Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn wspólnie z Zastępcą 

Przewodniczącego Rady – Janem Raczyńskim spotkali się z Prezesem i Wiceprezesami 

Mirzeckiego Towarzystwa Sportowego LEONARD w sprawie zorganizowania gminnego 

turnieju piłkarskiego szóstek połączonego z otwarciem kompleksu boisk sportowych ORLIK 

planowanym na dzień 20 kwietnia br. 

 W dniu 1 lutego Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn uczestniczył w konferencji 

zorganizowanej przez Międzyszkolny Oddział Polskiego Towarzystwa Turystyczno 

Krajoznawczego w Starachowicach poświęconej 150 rocznicy Wybuchu Powstania 

Styczniowego.  

 W dniu 2 lutego Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn wspólnie z radnymi Antonim 

Derlatką i Tadeuszem Sobczykiem uczestniczyli w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Jagodnem.  

 W dniu 7 lutego Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn uczestniczył w spotkaniu 

podsumowującym ubiegłoroczne działania profilaktyczne realizowane na terenie powiatu 

starachowickiego. Spotkanie zorganizowane przez Stowarzyszenie Nauczycieli „Zdrowa 

Szkoła” i Stowarzyszenie Bezpieczny Powiat Starachowicki zostało połączone z 

rozstrzygnięciem konkursu ogłoszonego przez „Kapitułę Ludzi Pozytywnie Zakręconych”, w 

którym to konkursie nagrodzono osoby wyróżniające się swoją działalnością na tle 

społeczności lokalnej. Wśród nagrodzonych znalazł się Karol Bilski z Trębowca. 

 W tym samym dniu na zaproszenie Dyrekcji i społeczności Szkoły Podstawowej w Mircu 

Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn uczestniczył w uroczystości zorganizowanej z 

okazji Dnia Babci i Dziadka. 
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 W dniu 9 lutego Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn wspólnie z radnymi Janem 

Krukiem i Tadeuszem Sobczykiem uczestniczyli w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Tychowie Nowym. 

 W dniu 15 lutego Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn  spotkał się z Przewodniczącą 

Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Miru – Panią Jadwiga Pastuszką odnośnie 

pisma skierowanego do Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie podwyżek wynagrodzeń 

dla pracowników obsługi szkół i przedszkoli w 2013 roku.  

 W dniu 16 lutego Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn wspólnie z radnymi Andrzejem 

Pomorskim i Tadeuszem Sobczykiem uczestniczyli w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Trębowcu. 

 W dniu 19 lutego Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn uczestniczył w posiedzeniu 

Komisji Budżetu i Finansów. 

 W dniu 20 lutego na zaproszenie Prezesa Zarządu Gminnej Spółki Wodnej w Mircu Radnego 

Czesława Raczyńskiego Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn wspólnie z Zastępcą 

Przewodniczącego Rady – Janem Raczyńskim i Radnymi Agnieszką Idzik- Napiórkowska, 

Janem Myszką, Tadeuszem Sobczykiem, Antonim Derlatką i Romanem Stomporem 

uczestniczyliśmy w Walnym Zgromadzeniu Spółki. 

 W tym samym dniu Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn uczestniczył w posiedzeniu 

Komisji Zdrowia Oświaty i Kultury oraz posiedzeniu Komisji Statutowej. 

 W dniu 23 lutego Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn wspólnie z radnym Tadeuszem 

Sobczykiem uczestniczyli w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Ostrożance. 

 W dniu 24 lutego Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn uczestniczył w zebraniu 

sprawozdawczo- wyborczym Polskiego Związku Wędkarskiego Koła w Mircu. 

W minionym okresie, za który przedłożona została informacja we wszystkie środy oraz piątki 

tygodnia w wyznaczonych godzinach Przewodniczący Rady – Mirosław Seweryn pełnił dyżur w 

ramach dyżurów Przewodniczącego Rady 

Na tym Przewodniczący Rady zakończył swoją informację i zapytał czy do przedstawionej 

informacji są ewentualne zapytania. 

Wobec braku pytań do przedstawionej informacji Przewodniczący Rady przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres między sesjami od 30.01.2013 do 

27.02.2013r.  
 

  W dniu 01.02.13 – Uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym otwarcia Orlika – Urząd Gminy 

w Mircu 

     - Udział w Konferencji poświęconej 150 rocznicy wybuchu Powstania Styczniowego – 

Starostwo Powiatowe  w Starachowicach 

     - Udział w Koncercie z okazji Dnia Babci i Dziadka Szkoła Podstawowa w Osinach 

 W dniu 02.02.13 – Udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Jagodne – Szkoła  Podstawowa w 

Jagodnem  

 W dniu 03.02.13 – Udział w Spotkaniu Noworocznym Związku Emerytów i Rencistów w 

Mircu – Budynek Gimnazjum 

 W dniu 05.02.13 – Udział w spotkaniu w sprawie termomodernizacji  z przedstawicielami 

firmy AVIL 

 W dniu 07.02.13 – Spotkanie z Wojewódzkim Zarządem PSP i Janem Maćkowiakiem Kielce – 

dotyczące wniosku na strażnicę OSP Gadka 

      - Udział w Uroczystościach z Okazji Dnia Babci i Dziadka – Szkoła Podstawowa w Mircu 

      - Udział we Wspólnym darciu pierz – CTL Osiny 
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 W dniu 08.02.13 – Udział w spotkaniu dotyczącym Rewitalizacji z Radą Budowy – Urząd 

Gminy  

    - Wizyta w PUP Starachowice – podpisanie umowy na staże i prace interwencyjne 

 W dniu 09.02.13 – Udział w Zebraniu sprawozdawczym OSP Tychów Nowy – Remiza  

 W dniu 11.02.13 – Udział w spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim dotyczącym 

przygotowania rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami 

komunalnymi – Kielce  

 W dniu 12.02.13 – Udział w Uroczystej Gali Świętokrzyskiej Victorii – Filharmonia 

Świętokrzyska Kielce 

 W dniu 13.02.13 – Spotkanie z ZNP w sprawie dodatku mieszkaniowego – Urząd Gminy  

 W dniu 14.02.13 – Udział w Świętokrzyskim Kongresie Sportu Powszechnego – Urząd 

Wojewódzki Kielce  

 W dniu 16.02.13 – Udział w Zebraniu Sprawozdawczym OSP Trębowiec – Szkoła 

Podstawowa Trębowiec   

 W dniu 18.02.13 – Udział w Walnym Zebraniu sprawozdawczym członków  stowarzyszenia 

Związku Miast i Gmin Regionu – Kielce  

     - Udział w spotkaniu z Prezesem GZ OSP Panem Pawlakiem sprawa strażnicy Gadka  

 W dniu 19.02.13 – Udział w spotkaniu z Pełniącym Funkcję Wójta Gminy Mirów Albertem 

Bobrowskim dotyczącym dróg 

 W dniu 20.02.13 – Udział w spotkaniu Spółki Wodnej – Sala konferencyjna Urzędu Gminy 

 W dniu 21.02.13 – Udział w spotkaniu z Panią Pełnomocnik Dyrektora Pieśni i Tańca Śląsk 

Anną Borkowską – Urząd Gminy w Mircu  

     - Udział w spotkaniu Wójtów i Burmistrzów Powiatu Starachowickiego dotyczącym nowej 

ustawy śmieciowej  

 W dniu 22.02.13 – Spotkanie z Dyrektorem PGE Skarżysko dotyczące Rewitalizacji  

 W dniu 23.02.13 – Udział w Zebraniu sprawozdawczym OSP Ostrożanka – Remiza  

 W dniu 24.02.13 – Udział w Zebraniu sprawozdawczo – wyborczym Związku Rybackiego w 

Mircu Świetlica Środowiskowa  

 W dniu 25.02.13 – Spotkanie z Dyrektorami Szkól i Przedszkoli z terenu Gminy Mirzec 

 W dniu 26.03.13 – Spotkanie z przedstawicielami Agencji Artystycznej Joanna – sprawa 

dożynek Urząd Gminy  

Ponadto uczestniczyłem w posiedzeniach komisji Rady Gminy w Mircu. 

 

 P-cy Rady Gminy zapytał, czy do przedstawionej informacji Wójta Radni mają uwagi i 

zapytania. O głos poprosił radny Robert Gralec, który zapytał o kolizję, która występuje przy realizacji 

rewitalizacji. Przy okazji chciałem zapytać jak wygląda poziom zaangażowania prac dotyczący tej 

rewitalizacji.  Pan Wójt zaznaczył, że nie ma żadnych kolizji jest natomiast stara linia, która wisi nad 

głowami, nie przez nas projektowana. Burzy to estetykę i są uzgodnienia żeby te przewody przenieść 

pod ziemią. Jeżeli chodzi o drugą część pytania, jak państwo wiedzą przetarg przeprowadziliśmy w 

roku ubiegłym, prace trwają w dużym tempie. Termin zakończenia jest przewidziany na wrzesień 

2013roku. Wobec braku kolejnych pytań Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 
 Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

  
 Jako pierwszy na listę interpelujących zapisał się radny Marcin Driański, który odczytał 

wniosek o następującej treści: „W związku z oszczędnościami jakie pojawiły się po rozstrzygnięciu 

przetargów na dwóch inwestycjach, w tym jednej wokół szkoły realizowany w ramach budżetu gminy 

Mirzec na 2013rok w sołectwie Osiny, prosimy o przeznaczenie tych środków na nowe zadanie pod 

nazwą Wykonanie projektu zagospodarowania terenu przy szkole podstawowej w Osinach.”   

 Jako następny głos zabrał radny Jan Kruk – ja zabieram głos w imieniu Rady Sołeckiej i 

mieszkańców wsi Tychów Nowy. Od 14 lat komunikację na terenie miejscowości Tychów Nowy 
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załatwia przedsiębiorstwo transportowe pana Jelonka. Mieszkańcy wyrażają pozytywną opinię o jego 

działalności, w ciągu dnia jest 9 kursów, w sobotę 3, nie ma tylko w niedzielę. Rada sołecka złoży w 

najbliższym terminie pismo wnioskujące by nie uruchamiać dodatkowej komunikacji na terenie tej 

miejscowości. Ja zdaję sobie sprawę, że jest to wolny rynek i każdy ma prawo, ale obawiamy się, że 

jeśli wejdzie drugi przewoźnik, pojeżdżą 2 – 3 miesiące i może zaistnieć taka sytuacja, że w końcu 

żaden nie będzie jeździł. Tychów Nowy ma specyficzne położenie i zwracamy się tu do pana Wójta i 

pana P-cego by poczynili starania w starostwie, by rzeczywiście nie udostępniać panu przewoźnikowi 

z Mirowa jakiś dodatkowych kursów. Jeśliby się upierał, że chce te dodatkowe kursy to niech 

zorganizuje dodatkowe do zakładów mięsnych, by mieszkańcy Mirca, Tychowa i innych 

miejscowości mogli dojechać największą dolegliwością jest to że nie ma powrotu. Jeszcze raz proszę 

pana Wójta i pana Przewodniczącego by poczynili starania w starostwie. Zresztą rada sołecka jutro 

złoży pismo na ręce pana Wójta i P-cego, żeby była jakaś podstawka, żeby nie dopuścić do złej 

organizacji i by Tychów Nowy nie został bez komunikacji.       

 Następnie głos zabrał radny Antoni Derlatka. Radny zwrócił się w imieniu mieszkańców 

Jagodnego, w zeszłym roku składałem w interpelacjach odnośnie przepływu wody przez jezdnię. Na 

samym dołku przy numerze 93 w tej chwili, wiadomo że śniegi topnieją, ale woda płynie strumieniem 

przez całą szerokość jezdni, w stronę w kierunku zachodnim. Gdy była robiona droga mieszkaniec 

zwracał uwagę aby założyć w tym najniższym miejscu kratkę. Latem po deszczach byliśmy tam z 

panem Michałem i nic tam nie zostało zrobione. Proszę o ponowienie tej prośby w starostwie. 

Dziękuję.  

 Jako ostatni interpelujący zapisał się z-ca p-cego pan Jan Raczyński. Być może na dzień 

dzisiejszy sezon zimowy nam się skończył, ale ja chciałem mocno w imieniu mieszkańców wsi Gadka 

i może szczególnie Jagodnego ostro zaprotestować w związku z bardzo złym stanem utrzymania dróg 

powiatowych, najbardziej widzę to na Gadce i Jagodnym, zimowego utrzymania przez Zarząd Dróg 

Powiatowych. Proszę wobec tego ostro zaprotestować w imieniu Rady Gminy, w imieniu Wójta 

gminy Mirzec o bardzo złych praktykach nieodśnieżania dróg powiatowych. To co wystąpiło ostatniej 

zimy, pani sekretarz też jeździ codziennie i widzimy dwa różne światy. Na Grzybowej Górze zaczyna 

się starostwo Skarżysko, widzimy starostwo Starachowice i jest to bardzo naganne. Taki stan rzeczy 

utrzymuje się od wielu lat, a w tym roku nie dało się przejechać tą drogą. Może 20 – 30 lat temu 

mieliśmy taką sytuację jak tej zimy. Taki stan rzeczy nie może mieć miejsca. Panie Wójcie proszę 

bardzo ostre pismo w tej sprawie wystosować do starosty jak również do dyrektora ZDP w 

Starachowicach.  

 P-cy podziękował i stwierdził, że na tym została wyczerpana lista interpelujących radnych i 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.             

 

 Ad. 6. Interpelacje i zapytania sołtysów. 

  

 O głos poprosił sołtys Trębowca pan Stanisław Seweryn, który na prośbę mieszkańców 

Trębowca przedstawił problem związany z drogą dojazdową do Tychowa Nowego, ludzie jeżdżą 

tamtędy w pole, jeżdżą po łące pana Jacka Strycharskiego i na jego prośbę prosiłbym o przywiezienie 

temu panu parę wywrotek ziemi. 

 Kolejna sprawa, od Trębowca Małego od przepompowni w kierunku ujęcia wody, tam też 

proszą mieszkańcy, żeby przywieźć 2 – 3 wywrotki ziemi.  

 Następna sprawa panie Wójcie w Krupowie strasznie popękał dywanik na drodze w 

Krupowie. Puszczone są autobusy tą drogą. Dwa jedzie rano dwa popołudniu, droga ta nie jest 

dostosowana pod ten ciężar. Strasznie pękła droga, panie Michale proszę przyjechać, sporządzić 

protokół i to trzeba zrobić, bo jak zrobi się ciepło to te kawałki wypadną za kołami.  

 Następna sprawa, chodzi mi o łącznik od Krupowa do Mokrej Niwy. Było planowane tu w 

tym urzędzie, że w 2013 roku droga ta ma być zaczęta. Chodzi o to, że może by stworzył pętlę Osiny, 

Krupów, Trębowiec. Tam jest odcinek może ok. kilometra ta droga jest utwardzona. Zarząd 

Powiatowy w Starachowicach rowy oczyścić, gałęzie obciąć i położyć dywanik.  

 I jeszcze jedna sprawa panie Wójcie, chciałem zapytać Szanownej Rady czy będzie coś 

robione przy budynku OSP w Trębowcu.  

 P-cy podziękował i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.           
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 Ad. 7. Informacja Wójta Gminy o realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w 2012 roku. 

  

 Głos zabrał pan Wójt Marek Kukiełka. Panie P-cy, Wysoka Rado informacje każdy z 

państwa radnych otrzymał wraz z materiałami. Było to również przedmiotem państwa 

spotkań podczas komisji. Pragnę tylko nadmienić, że od stycznia do grudnia 2012 roku Rada 

gminy w Mircu podjęła 81 uchwał. Macie specyfikację każdej z podjętych uchwał, jeżeli 

będzie mieli państwo jakieś pytania ponadto zapraszam do zadawania ewentualnych pytań.  
 P-cy zanim otworzę dyskusję przypomnę, że materiały otrzymaliście państwo przed 

posiedzeniami komisji i poproszę o opinię poszczególnych komisji.     

 P-cy Komisji Zdrowia Oświaty i Kultury pan Jan Raczyński: panie P-cy, Wysoka Rado, panie 

Wójcie komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała i przyjęła do wiadomości tą 

informacje przedstawioną przez pana Wójta. 

 P-cy Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Ppoż. Radny Tadeusz Sobczyk: panie P-

cy, Wysoka Rado, panie Wójcie komisja pozytywnie zaopiniowała informację pana Wójta.  

 P-cy Komisji Rolnej i Rozwoju Gminy pan Czesław Raczyński: panie P-cy, panie Wójcie, 

Wysoka Rado komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała informację pana Wójta 

odnośnie uchwał podjętych w 2012 roku. 

 P-ca Komisji Budżetu i Finansów radna Agnieszka Idzik – Napiórkowska: komisja 

pozytywnie zaopiniowała informację pana Wójta o realizacji uchwał za 2012rok.   

 P-cy Rady podziękował i przekazał, że informacja była również przedmiotem kontroli Komisji 

Rewizyjnej i poprosił o zabranie głosu w tej sprawie P-cego komisji pana Andrzeja Pomorskiego, 

który stwierdził, że komisja w dniu 19 lutego dokonała kontroli realizacji uchwał Rady gminy 

podjętych za rok 2012, co do których komisja nie wnosi zastrzeżeń. 

 P-cy otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją, kto z Wysokiej Rady chciałby zabrać 

głos w tej sprawie? Nie widzę. Wysoka Rado, ponieważ te opinie nie były jednogłośne poddam 

informację pod głosowanie. Zatem zapytuję: kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem informacji Wójta 

Gminy Mirzec z realizacji w 2012 roku, proszę o podniesienie ręki.    
    

    Głosowanie: 

- za – 10 głosów 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – 4 głosy.  
 Stwierdzam, że informacja Wójta z realizacji uchwał w 2012 roku została przyjęta. Następnie 

P-cy przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.    

 

 

 Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
 ad. a) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mirzec w 2013 roku.” 

 Uchwała stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 O przedstawienie projektu uchwały P-cy poprosił panią Mariolę Mołdawę kierownik Referatu 

Nieruchomości Planowania Przestrzennego Środowiska i Rolnictwa.  

 Pani Mariola Mołdawa – jest to uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mirzec w 2013 

roku. Program stanowi Załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. Wykonanie uchwały powierza się 

Wójtowi gminy Mirzec. Uchwała wejdzie w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego. Projekt uchwały wraz z załącznikiem był 

przedstawiony na komisjach do zaopiniowania. Ja pragnę tylko tutaj wnieść małą autopoprawkę w 

podstawie prawnej tej uchwały. Chodzi tutaj o nazwę jest Główne Towarzystwo Opieki nad 

Zwierzętami, a powinno być Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami w Polsce – bez głównego.  

 P-cy podziękował i dodał, że część radnych projekt dostała przed posiedzeniem komisji, 

natomiast pozostali dostali uchwałę wraz z zaproszeniem na sesję. Następnie P-cy poprosił o opinię 
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Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Ppoż. P-cy komisji pan Tadeusz Sobczyk zaznaczył, 

że komisja przeanalizowała program i pozytywnie go zaopiniowała.  

 P-cy otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. Kto z Wysokiej Rady 

chciałby zabrać głos? Nie widzę zatem przystępujemy do głosowania. Zapytuję, kto z Wysokiej Rady 

jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mirzec w 2013 roku,” proszę o podniesienie 

ręki. 

           

    Głosowanie: 

- za – 14 głosów 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – nie było.  

  

 Stwierdzam, że przedmiotowa uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie.  

Następnie P-cy przeszedł do kolejnego projektu uchwały.  

 
 ad. b) zasad i trybu korzystania z kompleksu boisk sportowych „Moje Boisko Orlik 

2012” w Mircu.  

 Uchwała stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 O przedstawienie uchwały P-cy poprosił panią Agatę Mundzik, kierownika Zespołu Obsługi 

Ekonomiczno – Administracyjnej Szkół i Przedszkoli. 

 Pani Agata Mundzik: zgodnie z art. 40 ustawy o samorządzie gminnym Rada gminy jest 

uprawniona do ustalenia zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów użyteczności publicznej. 

Nowo wybudowany kompleks Moje Boisko Orlik 2012 jest własnością komunalną gminy Mirzec i 

jest obiektem użyteczności publicznej. W związku z tym staje się zasadne aby Rada gminy ustaliła 

zasady i tryb korzystania z tego obiektu. Stąd też pozwoliłam sobie przygotować projekt regulaminu, 

który nakreśla pewne zasady korzystania oraz prawa i obowiązki. Projekt był państwu przedstawiony i 

proszę o przyjęcie tego regulaminu.  

 P-cy podziękował i nadmienił, że projekt uchwały został dostarczony przed posiedzeniem 

komisji Zdrowia dla tych którzy są jej członkami, natomiast dla pozostałych wraz z materiałami na 

sesję. Następnie P-cy poprosił o opinię Komisji Zdrowia, która omawiała projekt.  P-cy Komisji 

Zdrowia Oświaty i Kultury pan Jan Raczyński: panie P-cy, Wysoka Rado, panie Wójcie komisja na 

swoim posiedzeniu zapoznała się z regulaminem i pozytywnie zaopiniowała tenże regulamin i prosi 

Wysoką Radę o jego pozytywne przegłosowanie.  

 P-cy Rady otworzył dyskusję i zapytał kto z państwa radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie? Nie widzę, zatem przystępujemy do głosowania, zapytuję, kto z Wysokiej rady jest za 

podjęciem uchwał w sprawie zasad i trybu korzystania z kompleksu boisk sportowych „Moje Boisko 

Orlik 2012” w Mircu, proszę o podniesienie ręki.   

    Głosowanie: 

- za – 14 głosów 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – nie było 

  Stwierdzam, że Wysoka Rada podjęła powyższą uchwałę jednogłośnie.  

  

 ad. c) zmian w budżecie Gminy Mirzec na 2013 rok oraz ad. d) zmiany uchwały Nr 

XXVIII/165/2012 Rady Gminy w Mircu z dnia 27.12.2012 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mirzec na lata 2013 – 2020, 

  Uchwały stanowią Załącznik Nr 4 i 5 do protokołu.  

 P-cy stwierdził, że projekt zmian w budżecie Gminy Mirzec  zostanie rozpatrzony łącznie z 

projektem zmian uchwały w sprawie WPF na lata 2013 – 2020. O przedstawienie projektów poprosił 

panią Wandę Węgrzyn Skarbnik Gminy.  

 Pani Skarbnik: przedłożony projekt zmian w budżecie gminy na 2013rok był tematem 

posiedzeń wszystkich komisji. W związku z powyższym były wnioski dwóch komisji Oświatowej i 

Budżetowej o wniesienie pewnych poprawek i te poprawki zostały uwzględnione przez pana Wójta. 

Dotyczy to: przed zmianą jest że zwiększamy § 404 z dochodów, lecz teraz dokonuje się zmiany. 
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Dokonuje się przeniesienia z § 401 zmniejsza się o 7 860 zł a zwiększa się § 404 o tą kwotę, a 

uwolnioną kwotę 7 860zł przenosi się na zadanie inwestycyjne „Przebudowa budynku remizy OSP 

Trębowiec.” I w związku z powyższym w Wieloletniej Prognozie dokonuje się zmian poprzez 

zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę 7 860zł, a zwiększenie wydatków majątkowych o tą 

kwotę.  

 P-cy podziękował i zwrócił się do radnych ze wzmianką, że materiały zostały im przekazane 

przed posiedzeniami komisji, projekt był omawiany na wszystkich komisjach i poprosił o opinie 

poszczególnych komisji.     

 P-cy Komisji Zdrowia Oświaty i Kultury pan Jan Raczyński: panie P-cy, Wysoka Rado, panie 

Wójcie myślę, że w tym momencie zdamy się tylko na głosowanie Wysokiej Rady, dlatego że 

wówczas nie głosowaliśmy wprost nad tą uchwałą bo te poprawki dopiero miały być naniesione. 

Zostały dokonane i w związku z tym, myślę że przyjmiemy je w wersji przedstawionej przez panią 

Skarbnik.  

 P-cy Rady: ja tylko doprecyzuję. Stwierdzenie ma być takie: opinia komisji jest pozytywna 

wraz z autopoprawką, o której wspomniała pani Skarbnik.    

 P-cy Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Ppoż. Radny Tadeusz Sobczyk: panie P-

cy, Wysoka Rado, panie Wójcie na komisji taki wniosek jaki jest w autopoprawce nie był głosowany 

ponieważ ten wniosek pojawił się dopiero na późniejszych komisjach, w związku z czym nie będę się 

wyrażał w imieniu komisji, ponieważ komisja nie akceptowała takiego wniosku, tylko akceptowała te 

zmiany, które były pierwotne na komisji.  

 P-cy Komisji Rolnej i Rozwoju Gminy pan Czesław Raczyński: panie P-cy, panie Wójcie, 

Wysoka Rado podobnie jak u mojego przedmówcy, na komisji przedstawiony nam projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany ale bez wniesionej później autopoprawki.    

 P-ca Komisji Budżetu i Finansów radna Agnieszka Idzik – Napiórkowska: komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały po przegłosowaniu poprawek wniesionych teraz 

autopoprawkami.    

 P-cy Rady podziękował i dodał, że projekt zmian w budżecie i WPF-u powinien być 

przedmiotem obrad tylko jednej komisji Budżetu i Finansów i prosiłbym o jej opinię, ale na początku 

kadencji uznaliśmy, że te uchwały będą przedmiotem dyskusji na wszystkich komisjach. Co do opinii 

komisji, jeżeli jedna komisja opiniowała projekt zmian w budżecie i WPF-u przed wnioskiem 

zgłoszonym na komisji to opiniowała go w wersji takiej jakiej jest. Równie dobrze mógł to być 

wniosek z tylko jednej komisji i równie dobrze Wójt mógłby go nie uznać w autopoprawce i 

bylibyśmy zmuszeni do głosowania na dzisiejszej sesji projektu uchwały bez autopoprawki, 

ewentualnie głosowania wniosku danej komisji. Na ten moment mamy tak, ze po dwóch wnioskach z 

dwóch komisji Wójt w swoim projekcie, który przedkłada uznał za zasadne te wnioski i wprowadził to 

jako autopoprawkę w danym momencie nie będzie poszczególnych wniosków głosować, tylko 

będziemy głosować projekt uchwały z uwzględnioną autopoprawką. Następnie P-cy otworzył 

dyskusję nad przedstawionymi projektami uchwał. Kto z państwa radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie, nie widzę, zatem przystępujemy do głosowania. Jako pierwszy poddaję pod glosowanie 

projekt zmian w budżecie gminy na rok 2013, kto z państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały, 

proszę o podniesienie ręki. 

    Głosowanie: 

- za – 14 głosów 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – nie było.  

 Stwierdzam, że projekt zmian w budżecie gminy Mirzec na 2013 rok, został przez Wysoką 

Radę przyjęty jednogłośnie. Jako kolejny projekt uchwały to jest projekt uchwały w sprawie zmiany  

uchwały Nr XXVIII/165/2012 Rady Gminy w Mircu z dnia 27.12.2012 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mirzec na lata 2013 – 2020, kto z Wysokiej Rady jest za podjęciem tej 

uchwały, proszę o podniesienie ręki.  

Głosowanie: 

- za – 14 głosów 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – nie było.  

 Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta jednogłośnie.  
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 ad. e) wprowadzenia zmian do uchwały Nr XXVIII/168/2012 Rady Gminy w Mircu  

z dnia 27.12.2012 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2013 roku. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  

 O przedstawienie projektu uchwały P-cy poprosił panią Alicję Potrzeszcz kierownika GOPS w 

Mircu.  

 Pani Potrzeszcz: szanowni państwo uchwała ta dotyczy zmian w drugim punkcie zadania 

szczegółowego „udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe, pomocy 

psychologicznej i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie. W zadaniu Remont 

schodów w świetlicy środowiskowej kwotę 10 000zł zastępuje się kwotą 30 000zł. Kwota zmieniła się 

dlatego, że planując w ubiegłym roku mieliśmy takie pieniądze i jeżeli chodzi o kalkulacje nie 

mieliśmy takiego rozeznania, że trzeba będzie jeszcze zmienić podest. Ta kwota wzrosła do 30 000zł 

po specyfikacji.  

 P-cy podziękował i poprosił o opinię komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury oraz komisji 

Budżetu i Finansów.     

 P-cy Komisji Zdrowia Oświaty i Kultury pan Jan Raczyński: panie P-cy, Wysoka Rado, panie 

Wójcie komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała wniosek przedstawiony przez panią 

kierownik w sprawie wyżej omówionej.  

 P-ca Komisji Budżetu i Finansów radna Agnieszka Idzik – Napiórkowska: komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 P-cy otworzył dyskusję nad przedłożonym projektem. Kto z Wysokiej rady chciałby zabrać 

głos w tej sprawie? Nie widzę, zatem przystępujemy do głosowania. Zapytuję, kto z państwa radnych 

jest za podjęciem  uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr XXVIII/168/2012 Rady 

Gminy w Mircu z dnia 27.12.2012 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2013 roku, proszę o 

podniesienie ręki.  

   Głosowanie: 

- za – 11 głosów 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – 3 głosy.  

 Stwierdzam, że przy trzech głosach wstrzymujących się  uchwała została przez Wysoką Radę 

podjęta. Następnie P-cy ogłosił przerwę w obradach do godz. 13
10

.  

 

  

 Ad. 9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  

 Po przewie P-cy wznowił obrady sesji i przeszedł do następnego punktu porządku obrad. P-cy 

stwierdził, że do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi co do treści protokołu, zatem 

poddaję go pod głosowanie. Kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem protokołu Nr XXIX/2013 z sesji 

Rady Gminy w Mircu odbytej w dniu 30 stycznia 2013, proszę o podniesienie ręki. 

Głosowanie: 

-  za – 14 głosów 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – nie było 

Stwierdzam, że protokół przez Wysoką Radę został przyjęty jednogłośnie. 

  

 

 Ad. 10. Wolne wnioski i oświadczenia.  
 

 P-cy przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad i zapytał zebranych, kto z państwa 

chciałby zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Nie widzę, zatem przystępujemy do kolejnego 

punktu porządku obrad.   
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 Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

 O zabranie głosu P-cy Rady poprosił pana Wójta Marka Kukiełkę.  

 Pan Wójt: Panie P-cy, Wysoka Rado, Szanowni Państwo.  

 Pierwszy radny pan Driański – przekazanie ewentualnych oszczędności na inwestycję w Osinach. 

Te inwestycje nie są wskazane więc na razie, póki co poczekamy na pismo i odnieś niemy się do 

tego również na piśmie. Chodzi tutaj o udział komisji Budżetu i Finansów i pozostałych komisji 

nad ewentualnym rozdysponowaniem. Na razie mamy pismo, dziękuję, że ta interpelacja wpłynęła 

na piśmie.  

 Pan Jan Kruk – jest trzech przewoźników na terenie gminy. MZK, która obsługuje przejazdy 

szkolne, pan Tomkowski prowadzący działalność gospodarczą na terenie województwa 

mazowieckiego – Mirowa i pan Jelonek prowadzący działalność gospodarczą na terenie 

Starachowic. Świadczą usługi na naszym terenie i do zadań Wójta należy dbałość o komunikację i 

zapewnienie transportu i komunikacji na terenie gminy Mirzec. Sytuacja pomiędzy tymi 

przewoźnikami a naszymi mieszkańcami nie powinna nas interesować, natomiast my zapewniając 

tą trwałość komunikacji powinniśmy dać tym przewoźnikom możliwość zatrzymania się na 

przystankach. Takie pozwolenia wszyscy ci państwo otrzymali. Żeby wyeliminować chaos 

napiszemy odpowiednie pismo. Idę za tokiem myślenia pana Jana i zaproponuję Radzie Sołeckiej 

aby wystosowała stosowne pismo nie tylko do nas ale również do Wydziału komunikacji w 

Starostwie, które analizuje grafik przejazdów tych świadczących usługi komunikacyjne. Oni mają 

bezpośredni wpływ, my natomiast odniesiemy się do państwa pisma celem wyeliminowania 

chaosu, niepotrzebnych scysji społecznych.  

 Interpelacja pana Antoniego Derlatki. Myślę, że ta sprawa musi być ponowiona. Pan Michał 

przeanalizuje to i jak najszybszym pismem skierować to celem usunięcia tej dolegliwości. 

 Interpelacja pana Jana Raczyńskiego – bardzo zły stan zimowego utrzymania dróg powiatowych. 

Nasza dolegliwość się skończyła, zima była dość krótka. Poradziliśmy sobie z naszymi drogami 

gminnymi, droga wojewódzka była w niezłym standardzie. Natomiast drogi powiatowe od 

społeczeństwa napływały głosy negatywne. Zbieraliśmy te głosy, własne uwagi i informowaliśmy 

na bieżąco Zarząd Dróg Powiatowych i pana dyrektora. Wystosowaliśmy w końcu bardzo ostre 

pismo, nadmieniam że radni powiatowi szczególnie pan Ryszard Nowak interpelował na sesji. 

Zacytuję fragment odpowiedzi na nasze pismo: „W związku z powyższym informujemy, iż drogi 

powiatowe położne na terenie gminy Mirzec utrzymywane są zgodnie z przepisami i standardami 

zimowego utrzymania.” Myślę, że będziemy starali się wypracować wspólną koncepcję, aby na 

przyszłość uniknąć takich stwierdzeń. Za sugestią pana w-ce P-cego wystosujemy jeszcze jedno 

pismo z naszymi uwagami i petycjami społecznymi, bądź też z opinią społeczną.  

 Pan Stanisław Seweryn. Myślę, że rozpoznamy temat, bo komisja Rolna pewien plan działań 

przyjęła na najbliższy okres naszego funkcjonowania. Myślę, że nasz pracownik merytoryczny 

rozpozna tą dolegliwość. Jeżeli taka ziemia się znajdzie w sąsiedztwie, będziemy się starali tam 

państwu pomóc.  

 Na Krupowie popękała droga – mamy przeznaczone środki na remonty i w tym roku na pewno 

te spękania zostaną usunięte.  

 Łącznik Krupowa i Mokrej Niwy – jest we władaniu Zarządu Dróg Powiatowych i tutaj myślę 

że skierujemy odpowiednie pismo, chociaż tych pism mamy już kilka na swoim koncie. I przy 

planowaniu przyszłych inwestycji mam to na uwadze. Nasza chęć jest znana, dobra natomiast 

musi być również partner i ten który jest władający tą drogą. Mieszkańcy, wiem że nie będą nas 

rozliczać czy właścicielem jest powiat czy gmina. My za to odpowiadamy powinniśmy zabiegać i 

będziemy zabiegać jeżeli chodzi o konserwację i doprowadzenie do dobrego stanu tej drogi.  

 Co będzie robione w budynku strażnicy – na zebraniu sprawozdawczym w Trębowcu 

omawialiśmy tą kwestię. Padały tam różne zdania mamy określoną kwotę. My jako gmina 

jesteśmy do takiego zadania jak projektowanie, ponieważ te pieniądze są znikome, znamy 

inwestycję w Tychowie Starym, wszystkie inne ile to kosztuje, więc ta kwota, która została 

przeznaczona na ten remont nie może być uważana jako inwestycja, tylko jako remont bieżący. 

Natomiast my musimy zadbać o dyscyplinę, przede wszystkim o WPF i byłoby dobrze gdybyśmy 

to wprowadzili jako działania pewnymi etapami – raz trochę, raz trochę. To dotyczy wielu 

obiektów na terenie naszej gminy. Jestem realistą, na razie chciałbym abyśmy zrobili być może 
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projekt, który da możliwość sukcesywnego przystępowania do konkretnych działań. Tam jest 

budynek od 1970 roku, jak mieszkańcy wybudowali do dnia dzisiejszego praktycznie był 

konsumowany nic więcej się w nim nie działo. Tutaj panie sołtysie będziemy się jeszcze spotykać 

ze strażą pożarną, z inwestycjami i na pewno będzie pan miał wiadomość. To tyle, jeżeli byście 

państwo prosili o jakieś dopowiedzenia to bardzo proszę.  

 P-cy podziękował i zabrał głos w jednej kwestii: ponieważ radny Jan Kruk zwracał się też i do 

mnie w sprawie tych busów, ja bym panie Wójcie widział, że w mojej ocenie najlepiej byłoby 

zorganizować spotkanie wspólne z tymi dwoma przewoźnikami i porozmawiać. Tak naprawdę od 

strony formalno – prawnej niewiele zrobimy, bo wiem, że już wydaliśmy opinię Tomko-Busowi i 

to pozytywną. Starostwo Powiatowe czeka tylko na opinię prezydenta miasta Starachowice i jeżeli 

taką opinię będzie miał to po prostu Starosta podejrzewam nie będzie miał innej możliwości niż 

tylko wydanie zezwolenia. Doprowadzi to do tej sytuacji konfliktowej i myślę, że wartałoby z 

tymi panami siąść wspólnie, ja z chęcią bym uczestniczył w takim spotkaniu i po prostu z nimi 

porozmawiać, aby nie wykluczali się nawzajem, bo od strony papierkowej my nic nie poradzimy 

moim zdaniem. Jakby wpłynęło to pismo z Tychowa Nowego ja proponowałbym, żeby w jak 

najszybszym czasie to spotkanie wspólne zorganizować, chyba że jestem w błędzie i ktoś mnie 

przekona, że nie ma takiej potrzeby, to zmienię zdanie w tym zakresie. To tyle w sprawie 

odpowiedzi na interpelacje. Przechodzimy do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.                         

 

 Ad. 12. Ustalenie terminu następnej sesji. 
  

 P-cy Rady Gminy Mirosław Seweryn poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 27 marca 

2013 roku o godz. 12
00

. Głównym tematem sesji będzie informacja komendanta Głównego Policji, 

Straży Pożarnej. P-cy zaproponował radnym aby porządek obrad następnej sesji uzupełnić o 

informację o realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku 

Publicznego i Bezpieczeństwa obywateli realizowanego w latach 2011 – 2015. P-cy poddał tą kwestię 

pod głosowanie. 

Głosowanie: 

-  za – 14 głosów 

- przeciw – nie było, 

- wstrzymało się – nie było 

 Stwierdzam, że plan pracy zostanie w tym zakresie uzupełniony.  

 Następnie głos zabrał radny Jan Raczyński, który z okazji imienin P-cego Rady, w imieniu 

swoim oraz pozostałych radnych złożył życzenia okolicznościowe oraz wręczył solenizantowi kwiaty. 

Pan Wójt również w imieniu swoim, pracowników oraz sołtysów złożył życzenia.  

 P-cy podziękował i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.     

 

 Ad. 13.  Zakończenie obrad. 

  

 Na tym porządek obrad został wyczerpany w całości. P-cy zamknął obrady XXX sesji Rady 

Gminy w Mircu. Podziękował wszystkim zgromadzonym za udział w sesji.   

Na tym protokół zakończono i podpisano o godz. 13
30

. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                    P-cy RadyGminy  

Małgorzata Raczyńska                                                               

                                                                                                                              Mirosław Seweryn 


